

# Verslag Raad van Bestuur 03/02/2020

Aanwezig: Bart Danhieux, Tom Lovink, Giannoula Tsakitzidis, Raf Baudewijn, Erwin Dirckx, Marc Vander Mierde, Tina Muylleert, Jan Stryckers, Patrick Boes

Ambtshalve: François Mulleners

Verontschuldigd: Tim Mogal, Alex De Brauwer

## 1. Opening door de voorzitter

Bart verwelkomt iedereen en opent de vergadering.

## 2. Goedkeuring verslag vorige vergadering

Opmerkingen werden aangepast en vervolgens wordt dit goedgekeurd.

## 3. Beheer SG

- Update afrekeningen VW's en VVG's

Bij de meesten loopt dit zeer vlot en momenteel zou iedereen die zijn Excel heeft bezorgd aan het secretariaat een nieuw contract en een afrekening moeten hebben gekregen. Wel moet er werk gemaakt worden van een betere communicatie met de regiobesturen om de contracten correct en tijdig te kunnen opmaken voor regioscheidsrechters.

- Toewijzen bod jeugdfinales

2 voorstellen binnen gekregen: van Initia Hasselt en Sporting Nelo. Na het openen van de enveloppes krijgt Sporting Nelo het organisatie-recht met een bod van €1819.

## 4. Beheer RvB

- Scheidsrechters

- Voor vergadering enkele moeilijke punten even overlopen met Freddy Lievens. Enkel Patrick De Mot en Luc Uten blijven nog stukje openstaan en zullen door Tina en Freddy samen verder bekeken worden. Belangrijk dat scheidsrechters rechtstreeks verwezen worden naar VHV-secretariaat voor een vlotte opvolging van hun dossiers.
- Vraag om Klaus Convens aanwezig te hebben op PUC werd gesteld vanuit dit PUC waarbij afgesproken werd dat Patrick Garcia en Jean-Luc Dessart dit met hem zouden opnemen. Is wel de waarnemer die dit op internationaal niveau op zich neemt, maar op nationaal vlak is het nodig dat hij ook zijn taken opneemt.
- Bij Patrick Garcia is vraag binnen gekomen om koppel jonge scheidsrechters bij in te zetten op tornooi in Frankrijk. Zullen Waalse scheidsrechters en waarnemer zijn. Is niet logisch dat VHV hierbij opdraait voor kosten wanneer dit louter LFH-aangelegenheid is. François volgt dit verder op.

- Trainerslicentie

Opvolging van trainerslicentie wordt momenteel correct uitgevoerd maar uitvoering niet steeds consequent afgedwongen. Belangrijk hierbij om clubs mee op de hoogte hiervan te houden via correcte gegevensverspreiding via de website.

- Solidariteitsbijdrage

## 5. Financiën

Zie update vanuit Financiële Cel.

## 6. Cellen en commissies

### 6.1. Cel Breedtesport: update vergadering G-sport 28/01

Deze zal uitgebreid worden met Veerle Parmentier vanaf heden. Samengekomen met Aarschot, Uilenspiegel en Merksem (St-Truiden verontschuldigd) over G-sport waarbij besloten werd om op korte termijn een werkgroep rond inclusie samen te stellen. Deze zullen een voorontwerp van een reglement voor deze specifieke groep maken. Daarnaast is het de bedoeling dat er volgend jaar enkele G-tornooitjes georganiseerd worden en G-sport verder te promoten, oa door integratie in een kidsday, fithandbaldag. Er werd ook met Parantee-Psylos en G-Sport Vlaanderen overlegd die ons hierin verder zullen ondersteunen. Ter info: Uilenspiegel heeft zichzelf ten doel gesteld om deel te nemen aan de Special Olympics.

### 6.2. Cel Communicatie: 28/01

Er hebben 33 clubs geantwoord op de enquête, 28 hiervan hebben ook de open vragen ingevuld. Meeste waren zeer positief, maar wel 2 werkpunten die duidelijk werden aangegeven:

- Handbal X-tra
- Werkbaarheid van de website

Raf volgt dit verder op en gaat hiermee aan de slag voor een verdere analyse en opstelling van een beleid hierrond met een oproep om Instagram verder te delen.

### 6.3. Cel Juridische Zaken: update vergadering 21/01

Belangrijkste punt is dat het herwerken van de huidige reglementen onbegonnen zaak is en dat ze zullen vertrekken van een wit blad. Hierbij zal eerst bepaald worden wat er exact in dient te komen en hoe en volgens welke structuur. Vervolgens dit opdelen zodat dit verder kan uitgewerkt worden door de leden van de Cel. Tijdsdruk werd niet als meest bepalende factor genomen, wel degelijkheid en duidelijkheid en afstappen van alle verwijzingen van vandaag.

### 6.4. Financiële Cel: update vergadering 01/02

#### 6.4.1. Bijdragen competitie:

Tekort aan geïnde bedragen wordt verdeeld over komende 2 kwartaalafrekeningen.

#### 6.4.2. Solidariteitsbijdrage:

Mogelijke voorstellen worden besproken.

### 6.5. Kernteam beleidsplan: update vergadering 20/01

Eerst taken bekeken en missie omschreven om zaken verder te kunnen structureren en doelstellingen van hieruit op te stellen. Verschillende puzzelstukken zoals Marcom, scheidsrechters, financiën, competitie, breedtesport... bij elkaar brengen om een sterkere en duidelijkere werking te kunnen verzekeren binnen VHV. Bedoeling is om tegen volgende RvB zaken voor te kunnen leggen om verantwoordelijkheden eventueel door te kunnen schuiven naar de verschillende cellen en om ook een lange termijnvisie uit te zetten.

### 6.6. Cel Competitie

Evaluatievergadering van de meisjescompetitie is zeer positief geweest. Verslag zal zo snel mogelijk verstuurd worden aan alle clubs en alle leden van de RvB. Wel vraagteken waarom de beslissing rond de M13 mbt de 5+1 achteraf nog werd teruggedraaid door de Cel Competitie?

## 7. Varia

- Volgend seizoen 1 dag/1 locatie voor alle wedstrijden binnen eenzelfde jeugdcompetitie. De vraag wordt gesteld of dit haalbaar is en of deze discussie verder opengetrokken moet worden? Eventueel mogelijkheid bekijken om bijvoorbeeld de selectietrainers periodiek te laten doorschuiven zodat selectiespelers van verschillende trainers tactieken kunnen leren. Werkpunt hierbij voor technische directie om werk te maken van een groter draagvlak om beslissingen op te baseren.
- Mogelijkheid bekijken om wedstrijden voor jeugd wel te laten doorgaan op dag van Internationale wedstrijd tot bepaalde tijd voorafgaand aan deze wedstrijd.
- Leveringsplicht voor scheidsrechters zijn niet gelijk voor de verschillende regio's. Dit moet in toekomst gelijk gesteld worden.
- Naamgeving in kalender voor play-off/play-downs zal wegens risico op fouten zo blijven na overleg tussen secretariaat en Philippe Denis.
- Update mbt situatie rond platform en situatie met Deltablue.  
Timing voor audit half februari tot 3<sup>de</sup> week februari; ten laatste begin mei zou nieuwe partner dit overgenomen hebben en kunnen we verder met de ontwikkelingen.